
VIII kadencja

ZAPIS STENOGRAFICZNY

Posiedzenie 
Komisji Zdrowia (2.) 

w dniu 17 listopada 2011 r.



Zapis stenograficzny jest tekstem nieautoryzowanym.

Porządek obrad: 

1. Uchwała w sprawie liczby zastępców przewodniczącego komisji.



(Posiedzeniu przewodniczy przewodniczący Rafał 
Muchacki)

Przewodniczący Rafał Muchacki:
Otwieram posiedzenie Komisji Zdrowia.
Na początku chciałbym serdecznie państwu podzię-

kować za powierzenie mi przez Senat tego zaszczytnego 
obowiązku.

W porządku obrad mamy jeden punkt. Otóż chciałbym, 
żebyście wyrazili państwo zgodę na wystąpienie na pod-
stawie art. 58 ust. 3 Regulaminu Senatu do pana marszałka 
o to, aby wyraził zgodę na wybranie ze składu Komisji 
Zdrowia drugiego zastępcy przewodniczącego.

Czy ktoś z państwa ma jakieś uwagi w tej sprawie?

Senator Helena Hatka:
Ja mam wniosek dalej idący.
Ze względu na wagę spraw, którymi będzie zajmowała 

się Komisja Zdrowia – a jak łatwo przewidzieć, tych spraw 
będzie bardzo wiele – proponuję, aby szanowna komisja 
zgodziła się na to, żeby było jeszcze dwóch wiceprzewod-
niczących.

(Brak nagrania)

Senator Helena Hatka:
W tej chwili, z tego co wiem, z przepisów wynika, że 

komisja ma przewodniczącego i wiceprzewodniczącego – 
to wynika z regulaminu. A moja propozycja jest taka, żeby 
dodatkowo było jeszcze dwóch wiceprzewodniczących, czyli 
łącznie byłoby trzech wiceprzewodniczących, no i oczywi-
ście przewodniczący. Przez wzgląd na wagę spraw…

Przewodniczący Rafał Muchacki:

Czy jeszcze ktoś z państwa chce zabrać głos? 
Ja mam wniosek przeciwny. Uważam, że dwóch wi-

ceprzewodniczących wystarczy. Jest nas dziesięcioro 
w komisji i mnożenie bytów, w moim odczuciu, jest 
bezcelowe.

Ale jeżeli pani senator podtrzymuje ten wniosek, to 
oczywiście musimy nad nim głosować.

Kto jest za wnioskiem pani senator, żeby było trzech 
wiceprzewodniczących? (1)

Kto jest przeciw? (1)
Kto się wstrzymał? (6)
Dziękuję.
Wniosek pani senator nie przeszedł.
Teraz poddaję pod głosowanie mój wniosek o to, 

aby wystąpić do pana marszałka z prośbą o zgodę na 
powołanie jednego dodatkowego wiceprzewodniczą-
cego, czyli żeby komisja miała dwóch wiceprzewod-
niczących.

Kto jest za takim wnioskiem? (7)
Kto jest przeciw? (0)
Kto się wstrzymał? (1)
Dziękuję uprzejmie.
Wniosek został przyjęty.
W związku z tym wystąpimy, proszę państwa, z takim 

wnioskiem.
Po otrzymaniu odpowiedzi od pana marszałka poinfor-

mujemy państwa o terminie posiedzenia Komisji Zdrowia, 
na którym dokonamy wyboru dwóch wiceprzewodniczą-
cych.

Czy ktoś z państwa ma jeszcze jakieś uwagi? Nie.
Dziękuję uprzejmie.
Zamykam posiedzenie komisji.

(Początek posiedzenia o godzinie 19 minut 08)

(Koniec posiedzenia o godzinie 19 minut 12)
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